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W odpowiedzi na Pana petycję,w sprawie dokonania analizy mozliwości wdrozenia
procedur pełnej elektronizacji zamowień publicznych (data wpływu - 13.11.201B r)
informuję:

W Ośrodku Pomocy Społecznej w Czerwionce-Leszczynach analizujemy mozliwości
oraz konsekwencje dotyczące wdrozenia uzywania środków komunikacji
elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamowienia poprzez:

1) śledzenie prac Urzędu Zamowień Publicznych związane z przygotowanierrl
i wd rozeniem ogolnodostępnych n ieodpłatnych rozwiązan (np, min iPońal UZP,
centralna Platforma e-Zamowienia) pozwalających na elektroniczne
przeprowadzen ie całego procesu udzielen ia zamowien ia p u bIicznego,

2) śledzenie rynku firm komercyjnych oferujących rozwiązania pozwalające na
elektroniczne przeprowadzenie całego procesu udzielenia zamówienia
publicznego niezależnie od rozwiązan Urzędu Zamowień Publicznych,

3) analizę jakiego rodzaju postępowania o udzielenie zamowienia będziemy
przeprowadzac w 2019 roku i w latach następnych,

Ą) obserwację rynku potencjalnych Wykonawcow pod kątem przygotowania do
wd rozen ia środ kow kom u n ikacj i elektron icznej,

Procedury związane z pełnym uzywaniem srodkow komunikacji elektronicznej
w postępowaniach o udzielenie zamowień zostaną wdrozone w Osrodku Pomocy
Społecznej w Czerwionce-Leszczynacń zgodnie z wymogarni i terminach określonych
w ustawie z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamowień publicznych,

W tym roku nie planujemy przeprowadzić postępowania, dla ktorego obowiązkowe
będzie wprowadzenie komunikacji za pomocą środkow komunikacji elektronicznej,
tj, zamowienia o wartości przekraczającej tzw. ,,progi unijne".

Ze względu na przesunięcie obligatoryjnego terminu pełnego wdrozenia procedur
związarrych z elektroniczną zamowierl w postępowaniach o udzielenie zarnowienia
o wańosci mniejszej niztzw.,,progi uni.1ne", nle planujerny przeprowadzić postępowań
z pełnym uzyciem środkow komunikacji elektronicznej,

Z perspektywy Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwionce-Leszczynach wdrozenie
pełnego uzytkowania środkow komunikacji elektroniczne.1 w postępowaniach
o udzielenie zamowienia moze przyczynic się do zwiększenia ilosci ofeń składanych



w po§tępowania, w ktorych do tej pory, niejednokrotnie, wynosiła jedna lub dwie. Duze
przedsiębiorstwa niewątpliwie poradzą sobie z wdrozeniem elektronizacji zamowień,
gdyż moze to przyczynic się nawet do obnizenia kosztow związanych
z przygotowaniem ofeńy zamowienia, Problem moze pojawic się przede wszystkim
w małych przedsiębiorstwach, niejednokrotnie o niskim potencjale ekonomicznym,
zatrudniających niewielką ilośó pracowników, gdzie często ich właścicielami są osoby
zarządzalące, A w duzej mierze są to podmioty, ktore w organizowanych przez
osrodek postępowaniach, składają oferty. Mogą one nie sprostac stawianym
wymogom, tj, dysponowania przez nich kwalifikowanym podpisem elektronicznym,
komunikacjąmiędzy zamawiającym a wykonawcą za pośrednictwem e-platformy itp.

lstotnym elementem umozliwiającym w pełni wykorzystanie elektronizacji zamowień
jest informacja, ktora będzie w głownej mierze skierowana do małych przedsiębiorstw,
bezpłatne szkolenia dla ich pracownikow z zakresu wykorzystywania platformy
e,zamowienia, pozwalające na wdrozenie odpowiednich procedur, a tym §amym
w pełni wykorzystanie potencjału elektronizacji zamowień.

Z elektronizac)ą zamowien wiążą się rownież zagrożenia związane z awarią systemów
informatycznych. Na chwilę obecną brak procedur dotyczących postępowania w takich
sytuacjach, Ponadto oprócz systemow proponowanych przez Urząd Zamowień
Publicznych (bezpłatnych), są rowniez systemy oferowane przez podmioty
komercyjne, ktore są kosztowne i w związku zlym nie będą dostępne dla wszystkich
zainteresowanych - te podmioty oferują bowiem pomoc w wdrozeniu proponowanych
rozwiązan, niezbędne przeszkolenie pracownikow oraz pewną asystę techniczną,
co w przypadku rozwiązan proponowanych przez Urząd Zamówień Publicznych nie
jest w pełni dostępne.

Przesunięcie w czasie obowiązku elektronizacji zamowień w odniesieniu do
postępowań o wańości ponizej progow unijnych na dzień 1 stycznia 2020 r, jest
zasadne. Pozwoli to wszystkim stronom, tj Zamawialącemu oraz Wykonawcy,
na przygotowanie się do tych rozwiązan.

Otrzymują:
1) Adresat
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